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Torsdag 25.3.10, kl. 1900 

 
Referat 

 
 

1. Åpning 
 
Ordfører Ivar Ekeberg åpnet generalforsamlingen og ønsket velkommen. 
Det ble gjennomført ett minutts stillhet til minne om Jon og Asbjørn Færgestad som døde i 
2009. 
 

a) Godkjenning av innkalling   
Godkjent. 
 

b) Godkjenning av dagsorden   
Godkjent. 
 

c) Valg av referent.  
 
Svein Engen, foreslått og valgt. 
 

d) Valg av 2 til å underskrive protokollen  
Tore Bråthen og Wenche Stortrøen 
 

e) Opprop   
Elisabeth B. Engen foretok opprop.  31 totalt, 8 representanter møtte fra lag og foreninger, 22 
fra private andelseiere, hvorav 4 fra styret og representantskapets ordfører. 
 

2. Årsberetning 
Elisabeth Bråten Engen leste opp årsberetningen.   
Årsberetningen vedtatt. 
 

3. Regnskap 
Regnskapet lagt frem av Jan Petter Egeberg.  
Vedtatt enstemmig. 
 

4. Budsjett for 2010 
Budsjettet fremlagt av Jan Petter Egeberg. Gikk gjennom postene.  
Ingen innvendinger. Budsjettet vedtatt. 
 
 
 



5. Saker fra styret 
Styret ønsker å beholde utleieprisene på det nivået de er nå, for å ha dette som et 
konkurransemoment. 
Forslaget vedtatt. 
 

6. Innkomne saker 
Ingen innkomne saker. 
 

7. Valg. 
 
Valgkomiteens forslag ble lagt frem. 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
Ordfører takket til slutt for en usedvanlig greit gjennomført generalforsamling. 
 
 
 
Leder orienterte til slutt om planer og mål for virksomheten ved Blaker samfunnshus. Hun var 
positiv og presiserte at vi nå måtte se fremover og at vi må forsøke å skape blest om 
Bruvollen slik at stedet blir brukt. 
 
 
 
 
Blaker, 25.03.10 
 
 
 
 
 
 
 
Wenche Stortrøen                                                   Tore Bråthen 
 
 
 
 
 
 
Svein Engen 
referent 
 
 
 
 
 


